
Fra: "Hans Toft (ht)" <ht@Gentofte.dk> 
Dato: 18. sep. 2012 12.14.25 CEST 
Til: "marina.hoffmann@regH.dk" <marina.hoffmann@regH.dk> 
Emne: Hans Toft anmodede om, at referat af Movia's bestyrelsesmøde den 16. August 2012, 
pkt. 4 (takststigning) vedrørende bestyrelsens beslutning om, at 

Hans Toft anmodede om, at referat af Movia's bestyrelsesmøde den 16. August 2012, pkt. 4 
(takststigning) vedrørende bestyrelsens beslutning om, at 
 
"Indstilling og beslutning overgår til åben dagsorden"  
 
kommunikeres ud på samme måde, som det er sket med referat (og medfølgende bilag) af 
Ekstraordinært møde i Region Hovedstadens foretninugsudvalg - og med følgende tilføjelse:  
Baggrunden herfor er, at Steen Olesen som SF's medlem af Movias bestyrelse ganske urigtigt har 
anført, at "Hans Toft (C) rejser sagen i Regionsrådets åbne møde .... og citerer tal og begninger fra 
bilag, som var fortrolige" (jfr. Steen Olesens notat af 29.8.2012, bilag 3, ad "21. August 2012") og - 
ligeledes urigtigt - i samme bilag under Steen Olesens "personlige kommentarer" , punkt 5 som sin 
opfattelse anfører: "Jeg undrer mig over Hans Tofts citater fra et lukket punkt i Movias dagsorden, 
hvor vi på forhånd havde fået at vide, at beregningerne var fortrolige. Men det tager jeg op i det 
rette forum." 
 
Hans Toft har således ikke citeret fra "lukket punkt" og  heller ikke citeret fortrolige beregninger. 
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